
PROTOKÓŁ NR 95/14

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 8 października 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Teresa Szczepańska, 

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Anna Klepacz,

7. Roman Kołodziej,

8. Mariusz Kubiak,

9. Zbigniew Mazurak,

10. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Maria Zielińska, Krzysztof Kapała.

Zaproszone osoby: 

11. Andrzej Machnica,

12. Agata Młodawska,

13. Ewa Wielgus-Kucuk,

14. Irena Kawałek.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie projektu związanego z podatkami na 2015 r. 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

4. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2014 r.

5. Sprawy różne.

Ad.  1  Posiedzenie K.B.P.iF.  otworzył  przewodniczący  P.  Artur  Wrona.  Zapoznał  zebranych  z

porządkiem obrad.

Ad.  2 Pani  Ewa  Kucuk  omówiła  planowany  wzrost  podatków.  Zgodnie  z  obwieszczeniem  Min.

Finansów wzrost podatków to 0,4%.

Ad. 3 Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały budżetowej na 2014 rok i projekt uchwały w sprawie

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kowary w odpłatne użytkowanie

w trybie bezprzetargowym na rzecz Stacji Sportów Zimowych i Paralotniarstwa Kowary Spółka z o. o.
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Ad. 4 W sprawach różnych Dyrektor MOPS Pani Irena Kawałek przybliżyła radnym problem braku

środków na opał dla ubogich mieszkańców Kowar. 

Radni wstępnie, mając na uwadze wypowiedź Pana Burmistrza w ostatnim Kurierze Kowarskim na temat

środków budżetowych Miasta, postanowili zająć się tym problemem, gdyż środki w budżecie są.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Budżetu Planowania i  Finansów pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie

uchwalenia stawek podatkowych. (6 za 1 wstrzym. 3 osoby wyszły)

2. K.B.P.iF. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania odpłatnie bez przetargu

gruntów w użytkowanie na rzecz S.S.Z.iP. Kowary Spółka z o. o. (6 za 1 wstrzym. 3 osoby wyszły)

3. K.B.P.iF. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2014 rok.

Protokołowała:                                                                                                                       Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                     Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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